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متن پرسش

سلام علیکم: وقتتون بخیر استاد گرانقدرم. آیا واقعا نجوم و ستارگان به معنی واقعی کلمه نه طالع بینی

هایی که الان در بازار موجوده میتونن در سرنوشت و کارهای فعلی انسان تاثیر بذارند؟ آیا کسی علم

واقعی اش را داشته باشد می تواند پیش بینی هایی داشته باشد؟ رجوع کردن به کسی که مثلا شاگرد

اساتید واقعی عرفانست به نظرتون اشکالی داره؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چیزی در این رابطه نمیدانم. اساساً به نظر بنده به هیچ وجه علم نجومی

که بخواهد در پیشبینی امور ورود کند را نمیتوان قبول کرد. موفق باشید


